
Actiecomité Red de Godsbergkouter 
herademt: “Dit is de politieke en juridische 
doodsteek van het kazerneproject” 

Het kazerneproject leidde vaak tot massaal protest. — © gjg 

 
GERAARDSBERGEN - Het actiecomité Red de Godsbergkouter is voorzichtig optimistisch nu de 
bouw van een kazerne in Schendelbeke verder weg lijkt dan ooit. Het comité zette van bij de 
aanvang van het project de voet dwars en haalt nu zijn gram. “De strijd is wel nog niet 
helemaal gestreden”, zo benadrukken de actievoerders. 
 
Jan Lion : Gisteren om 12:23 
 

Uit correspondentie tussen Vlaams omgevingsminister Zuhal Demir (N-VA) en defensieminister 
Ludivine Dedonder (PS) bleek deze week dat het kazerneproject op de lange baan wordt geschoven. 
Het schepencollege van Geraardsbergen laat Schendelbeke los als kazernelocatie en zet in op de 
zoektocht naar alternatieven. 

LEES OOK. Vlaamse overheid ziet komst fel gecontesteerde kazerne niet zitten: “Positief nieuws, 
maar we blijven waakzaam” 

“De briefwisseling tussen Demir en Dedonder, waarvan we ook inzage hadden, betekent zowel de 
politieke als juridische doodsteek van de kazerne”, aldus Jan Hanssens, voorzitter van vzw Red de 
Godsbergkouter. 

 



Bijna twee jaar geduurd 

“Defensie kon geen toelichting geven over wat het kazernekwartier eigenlijk moest inhouden. Het 
onderzoek naar alternatieve locaties is onbestaande. En een kazerne neerpoten in herbevestigd 
agrarisch gebied gaat in tegen de Vlaamse beleidsdoelstellingen.” 

“Een snelle doorbraak in het dossier komt er dus niet. De politieke verantwoordelijken hebben min 
of meer moeten toegeven dat onze inhoudelijke argumenten steek houden”, zegt Hanssens nog. 
“Eindelijk worden we au sérieux genomen. Jammer dat het bijna twee jaar geduurd heeft vooraleer 
men het licht zag.” 

“Bocht is ingezet” 

“De vraag of het zogenaamde kwartier van de toekomst er nu zal komen, durven we voorlopig niet 
met zekerheid te beantwoorden. Het wordt wel heel moeilijk om alternatieve locaties te vinden in 
regio Geraardsbergen. We denken dat de politiek dat nu ook begint te beseffen.” 

LEES OOK. Oppositie hekelt houding Team Geraardsbergen in kazernedossier: “Ze nemen een bocht 
van 180 graden” 

“We zijn blij dat de bocht door ons stadsbestuur nog voor de verkiezingen wordt ingezet. Het getuigt 
van eerlijkheid dat het stadsbestuur deze stap durft te zetten”, aldus nog de man achter actiecomité. 
“Voor ons is de strijd echter nog niet gestreden, maar we beschouwen dit wel als een belangrijke 
overwinning.” 

“De komst van de kazerne naar Schendelbeke, en bij uitbreiding naar Geraardsbergen, lijkt afgewend. 
De deur staat open voor dialoog, we hopen dat die verder constructief kan verlopen”, besluit 
Hanssens. 

 


